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Szendrei Ferenc első négy éves polgármesteri ciklusának végéhez
közeledik, de mégsem, mint „leköszönő” településvezetőt, hanem
mint leendő polgármestert kérdezhetjük, hisz ő az egyetlen jelölt.
Ez a kizárólagosság, a megméretésre jelentkező versenytársak el-
maradása sejtet valamiféle lakossági elégedettséget. De, hogy
mennyire elégedett ő maga, arról irodájában kérdeztük meg.

– Mondjon néhány szót a ciklus legfontosabbnak ítélt ered-
ményeiről általánosságban és konkrétumokban!

– A legnagyobb erényének azt tartom, hogy összejött egy olyan
nép által választott képviselő-testület, amely egy cél érdekében,
Tura felvirágoztatása és fejlesztése érdekében félre tudta tenni
világnézeti, társadalmi hovatartozásának kérdését, és ily módon
együtt tudott dolgozni. Ez a legtöbb fórumon, de főképp a pá-
lyázatok elbírálásánál pozitívumként jelentkezett. Mikor céljainkat
meghatároztuk, egyik fő célkitűzésünk volt a lakott területen belül
található jelentős számú földút járható felületűvé tétele. Ennek
érdekében több sikeres pályázatot nyújtottunk be. A lakosságot is
bevontuk ebbe a kérdéskörbe. Voltak olyan utcák, ahol a mai
napig kiválóan járható, már-már aszfaltos minőségű útalapot
készítettünk (Tüzér utca, Mártírok útja, Temető utca, Temető köz,
Csendes utca), volt, ahol utakat újítottunk fel (Köztársaság utca,
Elnök utca), ill. újakat építettünk  (Aradi utca, Szőlő utca,
Széchenyi utca, Béke utca, Damjanich utca, Magdolna utca,
Bartók Béla utca, Ady Endre utca, Toldi utca, Hevesy György
utca). Ezek a projektek négy év alatt 17 utcát érintettek, majd a
tavaly benyújtott és ismét sikeresnek mondható „Új utakon Tura
városában” c. pályázati nyeremény jóvoltából újabb 8 utca (Iskola
út, Gábor Áron utca, Holló köz, Vörösmarty utca, Gyóni Géza
utca, Bocskai utca, Jókai utca, Délibáb utca) kerül aszfaltozásra,
melynek forgalomba helyezése kb. egy év múlva realizálódik. Van-
nak olyan szakaszok is, mint pl. a Galábos utca, ahol kisebb méretű
beavatkozások történtek gyalulás, hengerelés vagy a cigánytelepen
a Zsámboki útra nyíló két kihajtó kiépítésre került, s zúzott kővel
történő kátyúzás is történt a kritikus szakaszokon.  Az említett
utcák többsége mentén zöld felület növelésére, s a település szinte
minden részén nagy mennyiségű facsemete elültetésére került sor.

Eredményeket tudtunk elérni a melegvíz hasznosítása terén. Je-
lenleg mezőgazdasági-ipari hasznosítása van folyamatban para -
dicsom termesztés területén, mely munkahelyeket és jelentős
ipar űzési adó bevételt fog teremteni.

– Ez a folyamat milyen stádiumban van? Nehogy előre igyunk
a medve bőrére…

– Az ideiglenesen felfüggesztett zöldhatósági engedélyezés van
folyamatban, továbbá a terület átminősítése üdülőterületről me -
ző gazdasági területté. Ahogy ez megtörténik a tulajdonosok ill.
beruházók azonnal adják be az építési engedélyezési kérelmet.

– Ez a teljes területet érinti? Vagyis lemondhatunk a reményről,
hogy a későbbiekben Turán is nyílik egy strand?

– Nem, mivel csak a tulajdonukban lévő 10 hektárra vonatkozik
ez az átminősítés. Egy turai fürdő vagy strand megvalósításának
szándékát ezzel még nem vetjük el. Semmit nem kérnek Turától,
csak a saját tulajdonuk átminősítését. Amellett, hogy a Zeiler Gmbh
közel 80 embernek nyújt majd munkahelyet, a tevékenységük által
termelődő adóbevétel jelenthet kitörési lehetőséget Turának, s
adhat alapot saját célú hasznosításokkal kapcsolatos tárgyalásokra.
Az üvegházas engedélyeztetés egy hosszú procedúra, várhatóan
jövő évben indul az építkezés.

– Tura kevés lenne felvevőpiacnak. Hol és hogyan zajlik majd
az értékesítés?

– 12 hónapos termelési rendszerük van és nagy áruházláncokba
szállítanak majd be részben Magyarországra, részben más európai
országokba. Vegyszer- és permetszer mentes, nagy mennyiségben
elő állított homogén termékekről van szó, csak biológiai növény -
védelemmel termesztve.

– Tudomásom szerint erről személyesen győződtek meg egy
tanulmányúton.

– Juhász Sándor és Tóth M. Imre képviselők velem együtt alkot-
ták a delegációt, s meggyőződtünk az alkalmazni kívánt technoló-
gia komolyságáról. Bécstől 12 kilométerre, közvetlenül egy lakott
terület mellett van egy termelőegységük, körben parkosítva,
szökőkúttal, kültéri bútorokkal. Semmiféle szag- és zajhatást nem
lehet tapasztalni. Szennyezőanyag-kibocsájtás egyáltalán nincs, a
zöld növényi részeket is csak évente egyszer bocsájtják ki, hogy a
hasznos atka vissza tudjon mászni, addig is a termesztő sorok alatt
gyűjtik a növényi maradványokat. A turai egység magyar tőkéből,
magyar beruházók által jön létre, viszont az említett cég, a Zeiler
Gmbh bérli vissza majd tőlük 15 évre. 

– Az ott látottak mennyire hitelesítik a nevezett cég tőkeerejét,
hiszen korábban „fürdött be” a település jó néhány céggel pl. a
melegvíz ügyében is.

– Úgy gondolom, komoly befektetővel van dolgunk, de a
magántulajdon is azt indokolja, hogy nincs semmi motivációjuk
arra, hogy elálljanak eredeti szándékuktól. Szakmai hátteret jelen-
tenek számukra a gödöllői Szent István Egyetemmel kötött megál-
lapodások. Turának pedig nagyon komoly szerződések fogják
garantálni, hogy itt mi valósul meg, ugyanis településfejlesztési
szer ződést kívánunk velük kötni, ami a közművek kivitelét, út
megépítését (a Galgahévízi úti benzinkúttól az érintett területig)
fogja tartalmazni. Egyúttal a Széchényi-tervben már megfogal-
mazódott az üvegházi növénytermesztés kiemelt támogatása.

– A jelenlegi kútból nyerhetünk majd vizet Turának? Esetleg
felmerülhet a korábbi hasznosítási terv, a távfűtés is?

– Mivel egy nekünk szinte teljesíthetetlenül jelentős költségrá-
fordítást igényelne, így egy sekélyebb fúrású kutat ajánlottak fel
számunkra, ahol 800 m mélyen  (az általunk megjelölt helyen
megfúrva) a kilépő víz hőfoka 56 Celsius fok. Így mi a jelenlegi
kútból kivonulunk, de egyébként a vízhasználati jog 80 %-a már
egyébként sem bennünket illet. Mivel a tulajdonjogról le van
választva a vízhasználati jog, így a tulajdonjog is erősen kétséges.
Jelenleg a kút értékbecslése van folyamatban. A távfűtés szá-
munkra 56 foknál már nem jöhet szóba. A jelenlegi kútból ter-
melhető energiát teljes mértékben az üvegház fűtéséhez hasz  no-
sítják majd, külső felhasználóknak energiaszolgáltatást nem tudnak
biztosítani. Mi egy megtervezett, kifúrt, engedélyekkel rendelkező
kutat fogunk kapni. De további részletekről most nem is beszél-
nék, mert annyi minden sűrűsödik össze már ebben a témában,
hogy külön cikket is megérdemel majd.

– Ha fejlesztés, akkor elmaradhatatlan tény, hogy több mint
egy évtizednyi szünet után ismét üzemel bölcsőde Turán, hogy
megkezdjük a felsorolást…

– Felismerve a lakossági igényt, közmegelégedésre 2008-ban
bölcsődét nyitottunk a Többsincs Óvoda vezetésében, sőt a bő ví -
tését fontolgatjuk, mert többszöröse az igény a jelenleg ellátható
gyermeklétszámnak. Ugyanitt az óvodaudvar játszóterének rekon-
strukcióját, eu-szabványos átalakítását végeztük el. Jelenleg pedig
a Kastélykerti Óvodában folyik az intézmény bővítése tornaszobá-
val és foglalkoztató helyiségekkel. Az ünnepélyes átadásra október
1-én kerül sor.

A közbiztonság javítása érdekében kiépítésre került a térfigyelő
rendszer, a település frekventált részein elhelyezett kamerákkal.
Nemrég fejeződött be a kivitelezése a polgármesteri hivatal akadály -
 mentesítésének és felújításának. S nem állhatunk meg, mert a
közbeszerzési eljárás lefolytatásával készítjük elő a főtér átalakítását
a központrendezés első ütemeként. 

– Egy vezető az értékelés időszakában mindig mérlegre kell hogy
tegye, hogy szociológiai szakkifejezésekkel élve az „erősségei” mel-
lett mik az ún. „gyengeségei”. Mi maradt el eddig a kiemelt fe-
ladatok közül, azaz mik lesznek az elkövetkező ciklus fő csapásai,
leküzdendő nehézségei, a továbblépés kijelölendő irányai?

Tura egyetlen polgármester-jelöltjét kérdeztük
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– Nagyon szeretnénk folytatni az útépítési tevékenységet, hiszen
tisztában vagyunk azzal, hogy a megvalósult és a megkezdett pro-
jektekkel még sokan kimaradtak a kedvezményezetti körből. A
melegvíznél, ha elindul az előbb ismertetett termelési folyamat,
mely számunkra bevételt hoz, ésszerűen ki kell aknáznunk a
melegvízben számunkra még rejlő lehetőségeket. A lakosság kom-
fortérzetének javítását tovább kell növelnünk pl. buszmegállók,
játszóterek létesítésével.

– Az utak mentén elengedhetetlen kezelni a belvizet, mely je-
lenleg a település neuralgikus pontja. Hogyan lehetne kitörni a
mai siralmas, s olykor katasztrófákhoz is vezető állapotból?

– Szeptember 14-ig 80 millió Ft-os összegre nyújtottunk be pá-
lyázatot a Tabán út, a Köztársaság utca, a Szövetség utca és az
Erdész utca vonatkozásában. A Tabán úton bélelt árok lesz, s ez a
gyalogos közlekedési útvonal normalizálódását is jelenti majd.

– Hogy áll az önkormányzat iparfejlesztéssel kapcsolatos
elképzelések terén? Pl. ipari park-bővítés, bizonyos ipari te vé -
kenységek megtelepítése? Egyáltalán nyitott-e arra, hogy ez a jel-
leg kiszélesedjen a településen?

– Ipari területek vannak újonnan is kijelölve a Zsámboki út
mellett, a Hatvani út mellett, de kérdés, hogy jelen gazdasági
helyzetben szabad-e abban reménykednünk, hogy jönnek a be-
fektetők. Hisz tudomásul kell vennünk, hogy az a korszak le -
zárult, amikor egymásnak adták a kilincset az érdeklődők mintegy
15 évvel ezelőtt, annak ellenére, hogy a nyitottság, a foga dó -
készség meg lenne bennünk. Jellemzően a befektetőek sok helyről
inkább kivonulnak.

– Sokakat érdekel, hogy mozdulnak-e a sportlehetőségek Turán.
– Terveim között szerepel egy sportcsarnok létesítése az iskola

mellett, de ehhez nagyon fontos, hogy a melegházas paradicsom
hozza a bevételt, mert kb. 15 millió Ft-os évi törlesztőrészlete
lenne ennek a beruházásnak. Magántőkéből és hitelből 1,5 mil-
liárdért azonnal lehetne fürdőt is építeni a nagykátainál jelentősebb
színvonalon, de jelenleg nem tudnánk kitermelni a működési költ-
ség mellett az évi 100millió Ft-os törlesztőrészletet. Szakmai és
gazdasági ismeretek nélkül nem szabad belevágni egy ilyen
beruházásba, hiszen ez komoly adósságszolgálatot jelentene.

– Sokunkat izgat a fiatalok sorsa. Elérkezett az idő, hogy az
újonnan felálló önkormányzat erre a kérdéskörre tudatos gyer-
mek- és ifjúságpolitikát dolgozzon ki. Hogyan alkotna jövőképet
akár az általános iskolásokkal, akár az ifjúsági, fiatal felnőtt ko-
rosztállyal kapcsolatban? Mivel tudná helyben maradásra  bírni
a fiatalokat, adott esetben felhasználni a képzett szellemi tőkét és
humán erőt? Hogyan kaphatnak itt munkahelyteremtési, szó ra -
kozási, megélhetési lehetőséget?

– Első körben még az infrastruktúra megteremtésére helyez-
zük a hangsúlyt, hogy a földes, sáros utca ne legyen visszatartó
erő az ingatlanvásárlásra. A munkahelyteremtéssel erőnkhöz és
lehe tő ségeinkhez mérten megtesszük a legtöbbet. Az iskolában
pedig valóban kezelni kell a kedvezőtlen tendenciákat. A szó -
rakozással kapcsolatban egyelőre annyit mondanék, hogy idén
ugyan elmaradt a hagyományos városnap, mivel a költségeket
át kellett csoportosítani az árvízi védekezés előre nem várt ki-
adásaira, de jövőre, a főtér-rekonstrukció befejeztével havi rend -
szerességgel tervezünk szabadtéri rendezvényeket az ott ki -
ala kításra kerülő állandó, fedett szabadtéri színpadon, több féle
műfajban.

– Összességében sikeresnek mondható az elmúlt négy év gaz -
dálkodása?

– Mindenképpen, mivel a pályázatokhoz biztosítani tudtuk az
önerőt. Nagy eredménynek tartom vagyongazdálkodásunkban,
hogy nem adtunk el semmit, csak vásároltunk jelentős mennyiségű
termőföldet, ingatlant. A hitelállomány nőtt, de a település vagyo -
nát az utak, a térfigyelők, az intézményfejlesztések, a zöld fe lü -
leletek értékével növeltük.

– A lakossági kommunikáció egyik fontos eleme lapunk is, de
beiktatása kezdetén negyedévenként megtartandó közmeghall-
gatásokat említett. Hol és miért akadt el?

– Kezdetben elindult ez a folyamat, de beláttam, hogy az érdek-
lődés hiánya miatt a tervezett gyakoriság nem indokolt. Amennyi -
ben a lakosok részéről a jövőben erre igény mutatkozik, úgy ismét
rendelkezésre állok a korábbi ütemezésben.

– A demokrácia szabályai szerint – jóllehet nincs több induló
polgármester, így az eredmény borítékolható – Önt is jelöltnek
kell tekintenünk még a következő ciklus vonatkozásában. Mi
prog ramjának summázata?

– A megkezdett úton továbbhaladni, a fejlesztések mentén súly -
pontozni. A korábban említett nagy beruházásokból – út, me -
legvíz, belvíz – eredően a közjót érintő apróbb beruházásokat is
megvalósítani. Alapjaiban átgondolni az önkormányzati gaz -
dálkodást.

– Polgármesteri célkitűzéseit mennyire befolyásolja a tár-
sadalmi nyomás?

– Meg vannak a saját céljaim, úgy gondolom a realitások men-
tén ítélem meg a kijelölendő feladatokat, de természetesen minden
jó ötletre nyitott vagyok. Nagyon sokan segítik a munkámat
tanácsa dással, amit megköszönök.

– A képviselő-testület létszámának jelentős csökkenése 13 főről
8 fő képviselőre milyen változásokat eredményez majd a testületi
munkában?

– Maximum három bizottság alakítható ki: pl. Pénzügyi El-
lenőrző és Településfejlesztési Környezetvédelmi Bizottság össze -
vonva, Oktatási, Kulturális és Sportbizottság ill. Egészségügyi és
Szociális Bizottság. Egyenként mindhárom bizottság óriási terü le -
teket ölel fel. Természetesen egy képviselő lehet majd több bi-
zottságnak is a tagja. Alpolgármestert kívülről nem kívánok
be vonni, győzzön a népakarat, akiknek bizalmat szavaznak, azok
közül fogok jelölni.

– Milyen attitűddel rendelkező képviselőkkel jó együtt dolgoz-
nia egy polgármesternek?

– Akik az egyéni érdekeket, a pártoskodást és egyöntetűen min-
den egyéb körülményt félretéve Turáért akarnak és tudnak dolgoz -
ni. Minden egyebet, személyes dolgokat hagyjanak az ajtón kívül,
csak a település érdeke számít. 

– A jelöltek között kiemelkedően sok a fiatal. Az Ön számára
van valamilyen üzenete ennek?

– Azt gondolom, minden korosztálynak jelen kell lenni a testület-
ben. Épp az a jó, hogy különbözőképpen látjuk a világot, az igé -
nyeket, hisz a lakosság sem csak fiatalokból vagy csak idősekből áll.
Azt kívánom, hogy minél szélesebb spektrumon szóródjon az életkor.

– Változtatott meg Önben valamit ez a négy év személyiségét,
vezetési stílusát tekintve?

– Igen. A vezetési stílusomon kezdetben vitathatatlanul tetten
érhető volt katonai múltam. A négy év pozitív előrelépést jelentett
türelem, tolerancia területén, de ez nem jelent gyengeséget sem-
miképp. Ellátott azokkal a tapasztalatokkal, melyek szükségesek
ahhoz, hogy az ember objektíven tudjon ítélni, tudja kiválogatni
azokat a komoly feladatokat és gondokat, melyek nem őrlik fel a
mindennapjait.

– Tanulmányaiban, képzettségében történt-e változás?
– Jelenleg angol nyelvet tanulok és szeptemberben Gödöllőn a

Szent István Egyetem Mezőgazdasági és Környezettudományi
Karán kezdem meg a vadgazdamérnöki mesterképzést önköltsé-
gen. Egyébként a SZIE Gazdaságtudományi Karának külsős
munkatársa vagyok. Bízom benne, hogy az itt szerzendő isme -
reteimet és szakmai együttműködéseimet is tudom majd kama-
toztatni a település környezetvédelmi problémáinak megoldására.

– Hogy búcsúzik a leköszönő testülettől?
– A képviselőknek, jegyző asszonynak, a hivatali dolgozók-

nak, az intézmények vezetőinek és munkatársainak megkö-
szönöm ezúton is munkáját, türelmét és azt az építő jellegű
hozzáállást, feltétlen támogatást, amit éreztem az irányukból
a négy év során. A választásokhoz az új raindulóknak és min-
den jelöltnek sok sikert kívánok!

Seres Tünde
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A következő oldalakon azon képviselő-jelöltek bemu-
tatkozóit ill. célkitűzéseit olvashatják, akik éltek Tura
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete által
hozott 13/2010.(I.27.) sz. határozatában nyújtott 1/4
oldalas térítésmentes hirdetési lehetőséggel.

Újra elérkezett a helyi önkormányzati, valamint
a kissebségi választások ideje, 4 évvel ezelőtt
sokunk nem is értette, miért kell nekünk cigány-
nak  vallani magunkat, mi is magyarok va gyunk.
Ez így is van. Itt jártunk együtt óvodába, iskolába,
templomba, együtt áldoztunk, együtt nőttünk fel.
Magyarok, magyar cigányok vagyunk, sors kö zös -
ségben élünk évszázadok óta. Tura város lakos -
ságának közel egyötöde cigány származású, de
szin te semmilyen formában nem vesz részt a
város vezetésében. A mi passzivitásunk, nem -
törődömségünk  miatt,  nincs aki képviseljen
bennünket. A cigányokat érintő kérdéseket nél -
külünk hozzák meg, véleményezési jogunk sincs,
így szinte idegenként, kívülállóként tekintenek
ránk. Többek közt ennek is tudhatjuk be, hogy
miközben (hála Istennek) egymás után újulnak
meg városunk útjai, a telepi utcákról távlatilag
sincs szó. Nem jelennek meg azok a pozitív
példák, élethelyzetek, miből a fiataljaink példát
és erőt nyerhetnének. Ez hosszútávon elide-
genedéshez vezet, nekünk nincs közösségi éle -
tünk. Évek óta folyik a lassú kirekesztés, a
közösségi életben nincsenek cigányok. A pol-
gárőrségben még mutatóban sincsenek ci gányok,
ezt rossz példának és méltatlannak tartjuk már
csak az utóbbi idők eseményei miatt is. 

A város lassan kettészakad. Nekünk turai
cigányoknak is meg kell találni azokat a vezetőin-
ket, akik hiteles emberként, hiteles programmal
rendelkeznek, fel merik vállalni a kisebb-nagyobb
konfliktusokat a helyi vezetőkkel, de készségesek
és megoldásokkal is rendelkeznek. Ezt a meg -
választott pozíciót szolgálatként élik meg, nem
pedig lehetőséget saját önös céljaik elérésére.
A telepen nagyon sok értelmiségi ember él, őket
is be kellene vonni valamilyen formában kö zös -
ségi életünkbe. Talán ebben az évben tapasz-
taljuk először az öntudatra ébredés első jeleit.
Hi szen kopogtatócéduláik leadásával, sokkal
többen jelezték választási szándékukat. A régi
turai cigány önkormányzat is sokat tett a turai
cigányságért, de érdemben nem változott
semmi. Azt hisszük, sokkal többet is lehetett vol -
na tenni. Hiteles programot csak hiteles ve -
zetőkkel lehet elérni, gondoljuk át kikre adjuk
szavazatainkat.   

A választások 4 évre szólnak, ezért kérünk
minden turai cigány lakost, szánjanak rá 1 órát
és minél többen vegyenek részt a választásokon.
Kérjük, hogy szavazzon a TURA 2003 CIVIL
EGYESÜLET által indított képviselő-jelöltekre:
Kolompár József, Radics István, Solymosi
Imre, Vidák Szabolcs.

Bizalmukat előre is köszönjük!

TURA 2003 CIVIL EGYESÜLET
FELHÍVÁSA

melleklet:Layout 1  2010.09.15.  17:41  Page 4



– 5 –

���������
������������

�����������	�����	������
�		��	��� ����

Tura szülötteként 38 évig tanítottam a turai általános is ko lá -
ban és 4 évig a mezőgazdasági szakközépiskolában fizikát és
matematikát. A sem miből egy nagyon jól felszerelt fizikaszer -
tárt hoztam létre, ami valamennyi kísérlet bemutatását le he -
tővé tett. A tanítás során a ,,követelek tőled, mert szeretlek”
elvét követtem és ennek is köszönhető, hogy sok tanítványom
választhatott olyan szakmát, amelyhez a fizika tudása kellett
és többen szerepeltek sikeresen a járási és megyei szaktárgyi
versenyeken. 

Gyermekvezetőként sokat tettem a turai gye re ke kért, első-
sorban a hazafias nevelés, a néphagyományok ápolása,
valamint a természetjárás megszerettetése terén. Emellett 15
évig a lellei nyári tábor  vezetőjeként segítettem, hogy évente
közel 100 turai gyerek pihenhetett a Balaton partján.

A közéleti munkában is hamar bekapcsolódtam: több évig
tagja voltam a turai irodalmi színpadnak; közel 20 éven át
tanácstagként, majd két cikluson át önkormányzati kép vi se -
lő ként segítettem a község vezetését. Nyugdíjasként az egyre
gyarapodó családom segítése mellett még úgy érzem, van
elég erőm e munka folytatására.

Eddigi tapasztalataimat felhasználva elsősorban az ok-
tatási, a kulturális, a sport valamint szociális területen tudok
tevékenykedni – amennyiben elnyerem bizalmukat.

Békési István 
független jelölt

Tura, Radnóti Miklós u. 4.

Békési istVán

KEdVES TURAI VÁLASzTóPoLGÁR!

Bizonyára gyakran érezte közügyeink kapcsán azt,
hogy ..., és gondolta azt, hogy… Azonban eddig nem
volt lehetősége arra, hogy véleményét nyilvánosan
hangoztassa és problémáit felvesse. Ezen szeretnék én változtatni.

Általános iskolai tanulmányaimat Turán végeztem, majd 2004-
ben az ELTE Apáczai Csere János Gyakorlógimnáziumban érettsé-
giztem. Idén diplomáztam az ELTE pszichológia szakán, Egész-
ségpszichológia, Kísérleti Pszichológia és Munkapszichológia szak-
irányon, emellett tanári képesítést is szereztem. Jelenleg iskola-
pszichológusként dolgozom.

Választási programom alapja a lakosság rendszeres és részletes
tájékoztatása a városunkat érintő változásokról és lehetőségekről.
Szeretném elérni, hogy a turai polgárok elmondhassák vélemén yü -
 ket az őket érintő kérdések kapcsán, s lehetőség szerint maguk is
részt vegyenek a döntések meghozatalában. 

Hiszem azt, hogy az itt élő emberek össze tudnak fogni egy él-
hetőbb város kialakítása érdekében, kihasználva a fiatalokban
lévő lendületet és érdeklődést, az idősebbek bölcsességét és élet-
tapasztalatát.

Elfogadva és megköszönve a Fidesz helyi szervezetének és a
Vigyázó Körnek a támogatását, kérem független jelöltként az Ön
szavazatát október 3-án. 

Köszönettel: Bényi Rita
Elérhetőség:
benyirita@gmail.com
benyirita.blogspot.com
06-20-454-5891

Bényi rita

TISzTELT TURAI PoLGÁRoK!

Köszönöm azoknak a bizalmát, akiknek az aján-
lásával indulhatok a 2010. évi önkormányzati vá -
lasztáson független képviselő jelöltként. Családom
példamutató értékrendje és a Ba ranyi és Fiai Kft. világszínvonalú
minőségi munkái, elismertsége országon belül és kívül arra ösztönöz,
hogy azt a szakmai tudást és tapasztalatot, amit elértem, azt itthon
Turán is kamatoztathassam. A sikereket elérő emberek kötelessége
az, hogy szűkebb hazájukat is segítsék. A családi vállalkozásunk az
irányításommal, alázatos munkával lett sikeres. Gyermekeim az évek
alatt olyan rutinra tettek szert, hogy már önállóan, nélkülem is
megállják a helyüket. Ezért vállaltam azt, hogy helyi képviselőként
most már maximálisan Tura fejlődéséért tudok és akarok is tenni.
Amit a legfontosabbaknak gondolok:
w a közbiztonság javítása
w munkahelyteremtés (cégek, befektetők Turára hozásával)
w felszíni csapadék elvezetés
w az utak rendbetétele
w a helyi egészségügy, szűrővizsgálatok fontossága 
w iskola, óvoda minőségi munkájának segítése
w sport, kultúra támogatása
w kastély, hőforrás problematikájára megoldás

Választott Képviselőként azon leszek, hogy a településen élők
és szűkebb körzetem érdekeit, gondjait méltóképpen képviseljem.
Szépen hangzó ígéretek helyett kézzelfogható, igazi lépéseket fogok
tenni. Ehhez természetesen kellenek Önök is Turai emberek! Az
Önök segítsége és szavazatai nélkül ez nem fog menni! Csak együtt
vagyunk képesek a változásra, fiatalok és idősebbek Együtt. 

Köszönöm megtisztelő figyelmüket:
Baranyi Miklós független képviselő jelölt 

Baranyi Miklós

Borsósné 
Dr. Vészi zsuzsanna 

Óbudán születtem, Budapesten  éltem életem első évtizedeit , itt végeztem
a Semmelweis Orvostudományi Egyetem Általános Orvosi Karán ”Cum
Laude” eredménnyel. Itt dolgoztam mint üzemorvos a Telefongyárban és
a Danuviában, majd 1987-ben Turára költöztem háziorvosnak. Négy gyer-
mekem van, három Budapesten lakik, a legkisebbik velem Turán.

13 éve egy ciklusban már voltam önkormányzati képviselő. A jelenlegi
helyzet nagyon sok tekintetben különbőzik az akkoritól. Mind az egészség -
ügyi ellátás körülményei változtak, mind a  társadalom fő problémái.

Célkitűzésem az emberek általános közérzetének javítása, a létbizony-
talanság és a céltalanság megszüntetése, az egymás iránti türelem, sze -
retet és a szélesebb körű kommunikáció kialakítása, a céltalan agresszió
és a bűnözés  csökkentése.

Ezek a célok nem könnyen valósíthatók meg, de lehet hozzájuk
közeledni.

A konkrét teendők szerintem…
w A munkanélküliség csökkentése a legfontosabb minden lehetséges

eszközzel.
w A klubélet kiterjesztése mind kulturális és sportterületen, mind testi és

lelki egészség kérdéseiben, mind bizonyos csoportok részére pl. cukor -
betegklub stb.

w A gyermekek nevelésébe pszichológus bevonása, mely a gyermeklét-
szám alapján főállású iskolapszichológust jelentene. A gyermek ál-
talános látókörének javulása áttételesen elvezet a szülők és a jövő
embereinek jobb közérzetéhez és a jelen helyzet feszültségeinek
csökkentéséhez is.

w A közbiztonság javítása. 
Dióhéjban a fenti célok indítottak arra, hogy képviselőként  induljak a jelen-
legi választáson. Megválasztásom estén ezeket szeretném megvalósítani.

Tisztelettel:
Borsósné Dr. Vészi Zsuzsanna
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A FIdESz-KdNP JELöLTJE

1960-ban születtem Gödöllőn. Általános iskolai
tanulmányaimat Turán végeztem, majd a hatvani
Bajza József Gimnáziumban tettem sikeres érett -
ségi vizsgát. Társadalombiztosítási szakügyintézői és felsőfokú Terv -
gazdasági és beruházási szakképesítéssel rendelkezem.

Első munkahelyem a turai székhelyű GALGA ÁFÉSZ volt. Második
és jelenlegi munkahelyem egy kereskedelemmel foglalkozó cégcso -
port, ahol pénzügyi vezetőként dolgozom. Saját – családi – vál-
lalkozásom kereskedelemmel és számviteli szolgáltatással fog lal kozik.

1995 óta vagyok a Tura Városi Sport Klub ügyvezető elnöke.
Alapító tagja vagyok a turai FIDESZ szervezetnek.
Az önkormányzati munkában az Oktatási-, Kulturális- és Sport Bi-

zottságban és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottságban, mint külsős tag
vettem részt.

A 2006. évi választás után városunk fejlődésnek indult. Folytas-
suk tovább ezt a munkát felelősséggel, becsületességgel. Tegyük
vonzóbbá, élhetőbbé településünket azzal, hogy természeti kincsün -
ket és a pályázati lehetőségeket kihasználva új munkahelyeket
teremtsünk, erősítsük a közbiztonságot és fejlesszük sport és
egészségügyi kultúránkat.

„Az EMBER NEM CSAK AzÉRT FELELŐS, AMIT MEGTESz,
HANEM AzÉRT IS, AMIT NEM TESz MEG !” (Protagorasz)

Tisztelt Választópolgárok!
Kérem Önöket, hogy október 3-án
szavazatukkal támogassák a FIDESZ-
KDNP jelöltjeit és az általuk támoga-
tott képviselő-jelölteket.

Horák Mária
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TISzTELT TURAI VÁLASzTóPoLGÁRoK!

Gregori Ákos vagyok. 1975-ben születtem
Hatvanban, azóta Turán élek. Óvodába és
általános is kolába is itt jártam. Középisko-
lai tanulmá nyaimat az aszódi Petőfi Sándor Gimnázium és
Gépészeti Szakközépiskolában végeztem, ahol 1995-ben
gépgyártástechnológiai technikusi végzettséget szereztem. 

Még ebben az évben felvételt nyertem a Budapesti
Műszaki Egyetemre, ahol 2002-ben földmérő és térinfor-
matikai mérnök diplomát szereztem. Már az egyetemi
éveim alatt elhelyezkedtem. 2001-től 2002-ig egy térin-
formatikai cégnél dolgoztam, majd ismét a Műszaki
Egyetem következett. 2004-ig segédoktató voltam az Ál-
talános és Felsőgeodézia tanszéken. 2004-ben GPS navi -
gációs, 2006-ban pedig alkalmazott térinformatikai
szakmérnök diplomát szereztem. 

2004 februárjától a Szent István Egyetem Ybl Miklós
Építéstudományi Karán dolgozom oktatóként, de emellett
2003-tól földmérő mérnöki tevékenységet is folytatok
országos szinten. 

Meg választásom esetén az oktatásban és a mérnöki
gyakorlatban megszerzett tudásommal, tapasztalataim-
mal szeretnék hozzájárulni Tura Város fejlődéséhez és a
lakosság életkörülményeinek minél színvonalasabbá
tételéhez.

GreGori ákos

Nevem Darnyik Árpád Vendel, de mindenki csak
Venci-ként ismer.

Életkorom 60+1 év, saját jogú nyugdíjas vagyok.
Iskolai végzettségem: Mezőgazdasági Főiskola,

melyet Gyöngyösön végeztem 1972-ben.
Feleségem a Hevesy György Általános iskolában

élelmezésvezető.
Gyermekeim: Virginia 4 gyermek édesanya, Kis -

pesten lakik férjével.
Fiam Milán, menyasszonyával nálunk laknak.

Tisztelt Választók!
A világot nem tudom, s nem is akarom megváltani,
de ÉLHETŐBB TURÁT szeretnék.

Amennyiben ez nem sikerül (bentről), azaz be -
kerülnöm  a nyolcak közé, úgy tovább folytatom
,,kintről”

Szeretem Turát, szeretek itt élni. 
Ön(Önök) döntsenek!

Köszönettel, tisztelettel:
Sk. Darnyik Árpád Vendel

Darnyik árpáD VenDel 

CURRICULUM VITAE

1986. április 15-én születtem Budapesten, Római
Katolikus család gyermekeként. Édesanyám óvó -
nő, édesapám műszaki szakoktató tanár, jelenleg
járművezetői vizsgabiztosként dolgozik. Egy bátyám és két húgom van.

1997-ig Gödöllőn éltem, ott végeztem az elemi iskolát is a Hajós
Alfréd Általános Iskola sporttagozatán.

Az érettségit a Váci Piarista Gimnáziumban szereztem, illetve a
középiskolás évek alatt a váci kisszeminárium lakója voltam. Az
érettségi megszerzése után a Budapesti Gazdasági Főiskola ke res -
ke delmi szakát kezdtem el.

2007-ben testvéremmel, Zsolttal megalakítottuk Turán vállalkozá-
sunkat és 2008 év végén megkezdtük a Piac téren egy étterem és
rendezvényház építését, melyet napjainkban fogunk megnyitni.

A vállalkozás mellett élsportolóként is próbálok helyt állni. A mo-
torsportnak köszönhetően sikerült Magyarország szinte minden táját,
Európa számos országát és Észak-Afrikát is bejárnunk.

Néhány éve a turai polgárőrség aktív tagja vagyok. A Turán
megrendezett extrém napok szervezői között voltam.

Képviselőként való indulásom célja, hogy Tura városának a gaz-
daságilag előnyös fekvését minél több vállalat megismerje és a turai
ipari parkabn telepedjen le, ezzel lendítve a város gazdaságát.

További céljaim között szerepel egy új lendületet vinni igen sze -
gényes turai rendezvényeink szervezésébe. Ebben 10 éves spor tolói
múltam és több száz rendezvényen fellépőként szerzett tapaszta-
lataim és kapcsolatrendszerem tud segítségemre lenni. Fontosnak
tartom Tura biztonságosabbá tételét és a fiatalság számára igényes
programok szervezését. Képviselőként való megválasztásom esetén
honoráriumomra nem tartok igényt, ezt a Turai Sportcsarnokért Köz -
ala pítvány részére ajánlom fel.

DeMény lászló
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VIGYÁzó KöR JELöLTJE

Történelem – magyar szakos tanár vagyok.
Feleségem rajzot és földrajzot tanít.

1986 óta élünk Turán. Két gyermekünk van.
1990-től veszek részt az önkormányzat munkájában 

A Vigyázó Kör alapító elnöke voltam.
Publikációimmal, köztéri – és címertani alkotásaimmal

egyaránt, a hagyományos alapértékek megtartó erejét és
iránymutatását igyekeztem kifejezésre juttatni. A leg-
fontosabbnak mégis azt tartom, hogy gyermekek és fiatalok
ezreit taníthattam, nevelhettem az elmúlt évtizedekben.

Meggyőződésem, hogy városunkban csak jólnevelt gyer-
mekek és képzett fiatal felnőttek teljesíthetik ki méltó
módon a jövő lehetőségeit.  Legalapvetőbb, közös, fela-
datunknak tartom a családok védelmét, az óvodák és az
iskola további fejlesztését valamint új munkahelyek
teremtését.

Hiszem, hogy a szilárd erkölcsi érték renddel felvértezett
és kiművelt közösség képes bátran
szembenézni a nehéz sé gekkel és le -
győzni azokat.

Köszönöm a FIDESZ–KDNP támo-
gatását és a választók eddigi megtisztelő
bizalmát.

kálna tiBor

A JoBBIK öNKoRMÁNYzATI 
TESTÜLETI JELöLTJE

Tisztelt Választópolgárok!
Hublik Tamás vagyok. 1974.09. 01-én szü -
let tem. Vácott a Kereskedelmi és Vendéglátóipari Szak -
középiskolában végeztem tanulmányaimat. Turán élek
feleségemmel és kislányunkkal. Korábbi, politikai pártok-
ban való csalódásaim vezettek a Jobbikhoz, amelynek a
’rossz hírneve’ ellenére szakmai programja a legjobb.  Cél-
jaim között szerepel az őstermelők hely ze tének javítása, a
turai piac állapotának rendezése, csatlakozni a Jobbik által
kezde mé nyezett Hangya Szövetkezet országos hálózatához
és a szin tén működő szociális bolthálózathoz. 

Pártállástól és hovatartozástól függetlenül Tura ér de -
kében sze retnék mindenkivel együttműködni. Szeretném
feltámasztani a turai tömegsportot és kulturális életet.
Megválasztásom esetén sze ret ném a lakosságot folyama -
tosan tájékoztatni a testület munkájáról.

Köszönöm, hogy ajánlószelvényeikkel bizalmat szavaztak,
tegyék ugyanezt a választások napján is.

Tisztelettel: 
Hublik Tamás

HuBlik taMás

(LŐRINCz ILoNA MÁRIA)
FÜGGETLEN JELöLT

1956.07.09-én születtem. Születésem óta Turán
élek. Két  felnőtt gyermekem van.34 éve a Hevesy
György Általános Iskolában tanítok biológiát és
technikát.

A képviselő-testületbe választásom esetén továbbra is település-
fejlesztéssel és környezetvédelemmel szeretnék foglalkozni. Több
évtizede ezen a területen munkálkodok  a munkahelyemen, turai
polgárként és Tura Város Önkormányzatában (Zöldszíves Kör nye -
zetvédelmi Szakkör vezetése, Szép Turáért Egyesület  elnöke, önkor -
mányzati képviselő). Eddigi munkámmal is Tura város épülését és
szépülését szolgáltam.

Ahhoz, hogy városunk az alsó Galga mente térségi központjává
váljon, még több lehetőséget kell teremteni új vállalkozók, be ru há -
zók letelepítésére, ezzel együtt új munkahelyek teremtésére, a sza -
badidő tartalmas eltöltésére, színvonalas szolgáltatásokra és nem
utolsó sorban a nevelési, oktatási és egészségügyi intézmények szín-
vonalának állandó emelésére. Ezek mind Tura város élhetőségét és
megtartó erejét növelik.

Képviselőségem ideje alatt éltem a véleménynyilvánítás jogá-
val és következetesen kitartottam véleményem mellett. Az üléseken
nem tetszésemnek hangot adtam, ha nem megalapozott döntéseket
kívántak elfogadtatni.

Soha sem voltam egyetlen pártnak sem a tagja. Független
jelöltként indulok az önkormányzati választásokon.

Tisztelt Turai Polgárok!
Úgy gondolom a helyi önkormányzati választásokon a jó szándék

vezéreli Önöket és azokra szavaznak, akik városunk haladását,
épülését, szépülését akarják és bizonyítottak is. A sikeres munkához
együtt kell megoldani a problémákat, hogy az elért jó eredmé -
nyeknek is együtt örülhessünk.

Jenei CsaBáné

FIdESz – KdNP  KÉPVISELŐ JELöLTJE

52 éves vagyok. 1984 óta élek Turán. Fele sé -
gem Köles Gabriella (Babi), akivel 1981-ben
házasodtunk össze. Két gyermekünk van, a
lányunk orvos, fiunk műszaki menedzser.

Több műszaki alapszakmán túl, pályát módosítva, az utasel-
látásban dolgoztam, ill. képeztem magam tovább. A  MÁV Utas -
ellátó Központnál betöltött munkaköreim: műszaki ügyintéző
üzemvezető helyettes, üzemvezető.

A MÁV-nál elindított létszám racionalizáció következtében a
munkaköröm húsz éves munkaviszony után megszűnt, ezután
itt hon, családi vállalkozásunkat bővítve kis csomagolóüzemet
hoztunk létre.

A jelenlegi önkormányzati ciklusban, társadalmi megbíza-
tású alpolgármesterként segítem polgármesterünk munkáját.
Tudom mik azok a feladatok, amiket az elkövetkező négy évben
meg kell, meg lehet valósítani. Hogy csak a nagyobbakat em-
lítsem: útépítések, csapadékvíz-elvezetések, városközpont
rekonstrukció, közbiztonság megerősítése-rendőrőrs létre-
hozása, melegvíz hasznosítása stb. Ezek egy része folyamatban
van, ill. előkészítés alatt áll. 

Fontosnak tartom a fiatalok itt tartását. Ehhez munkahely te rem -
tésre, kulturális-, sport- és egyéb közösségi rendezvények, prog ra -

mok meg tartására van szükség.  

Eddigi bizalmukat is
megköszönöm.

Tisztelettel: Juhász Sándor

JuHász  sánDor
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37 éves újságíró vagyok, az ELTE Bölcsészkarán
végeztem, majd az MTV és a Magyar Rádió szakmai
műhelyeiben tanultam meg az elektronikus újság -
írás alapjait. 10 éve a Gyöngyösi TV főszer kesz tő -
jeként dolgozom. Aktívan részt veszek a helyi köz -
 életben, évek óta önkormányzati képviselőként. Fontosnak tartom,
hogy Turának továbbra is menedzserszemléletű, lendületes vezetése
legyen, amely ismeri az összefogásban és a közös gondolkodásban
rejlő erőt, és az elmúlt évekhez hasonlóan a következő ciklusban is
megragadja a pályázati lehetőségeket a fejlődés érdekében.  

Fontosak a nagy távlati célok: 
w A melegvíz-hasznosítás ügyének hatékony menedzselése, 
w A tárgyalások folytatása, ill. új párbeszéd kezdeményezése a Kastély 

tulajdonosaival, szükség esetén más érintett állami szervek bevonásával. 

Fontos a település megtartóerejének növelése:
w lehetőség szerint a helyi beruházásoknál a helyi vállalkozók bevonása,
w új vállalkozások betelepülésének ösztönzése, adóbevétel növelése,
w perspektíva megteremtése az itt élő fiataloknak, hogy érdemes legyen

itt maradni,
w a helyi közoktatás vonzóbbá tétele az itt élőknek,
w az úthálózat és a csapadékvíz-elvezetés további fejlesztése,
w újragondolt közösségi terek létrehozása (park, játszótér,

kutyafuttató, stb.),
w a parlagfű kérdésének hatékony, következetes kezelése szigorú

szankciókkal. 

AdJUNK ESÉLYT Az ITT ÉLŐKNEK, ÉLHETŐ JöVŐT A FIATALoKNAK 
ÉS LEHETŐSÉGET A TURAI VÁLLALKozóKNAK! 

Ehhez kérem a segítségét október 3-án. 

pálinkás ilDikó
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NYUGdÍJAS PEdAGóGUS VAGYoK.
Megvalósítható célokért, egy élhetőbb város lakóiért
sze retnék dolgozni, családom és unokáim után fenn-
maradó fiatalos lendülettel.
w Leghőbb vágyam: tornacsarnok, uszodával egybe -

köt ve! Ahol az ajtók mindig nyitva állnának, hogy a
város apraja-nagyja megkaphassa az „Ép testben ép lélek lehetőségét”

w Első körben, nappali foglalkoztatót álmodnék, a város egyedül élő ma -
gá nyos, idős emberei számára, oda- és hazaszállítással. Később, apart-
manházszerű – örökölhető – idősek otthonát, ahol emberhez méltó az
öregség és a távozás.

w A hőforrásnál elindult mindennemű hasznos kezdeményezés megva ló -
sításában partner vagyok.

w Az útépítés, csatornázás munkálatainak támogatását folytatnám mind -
addig, amíg a város összes utcája szilárd burkolatot nem nyerne.

w A kastély kibogozhatatlannak tűnő „panamáiban” megkísérelném a
lehetetlent: visszaszerezni bármi áron.

w Törekednék a lakosság évi ingyenes egészségügyi szűrésének foly-
tatására, hogy mindenki élhessen a lehetőséggel.

w Feltérképezném a város és környéke parlagfűvel borított területeit, masz -
kot, kesztyűt, fűkaszát fognék a város minden jóérzésű lakójával együtt,
és virágzás előtt, rendszeresen közös erővel, kiirtanám e sokak életét
megkeserítő gyomnövényt.

w Megérdemelt együttpihenést szerveznék mindazoknak, akik szívesen töl-
tenek el egy-egy napot Magyarország nevezetességeinek és gyógy für -
dőinek megismerésével. Tenném azt úgy, hogy megtanulnám ott, ahol ez
legjobban működik az országban, megpályáznám és törekednék a meg-
valósítására.

w Végzett munkámról rendszeresen számot adnék, meghallgatva a lakosok
építő gondolatait.

Remélem, egészségem engedi, és akkor összefogással, alázattal végzett
munkával SIKERÜLNI FOG.

lenDVai Mártonné 

TISzTELT TURAI VÁLASzTóPoLGÁRoK! 

Korsós Attila vagyok, 46 éves. A feleségem óvo-
dai dolgozó, a fiúgyermekünk tanuló.

Köszönöm azt az Önöktől kapott bizalmat,
mellyel 2002-2006 között alpolgármesterként, 2006-2010 között
tanácsnokként a munkámmal szolgálhattam a turai embereket!      

E munkához nélkülözhetetlen volt az a mentőszolgálati tapaszta-
latom, melyet főállásban végzek. Nap mint nap találkozom a valódi
emberi tragédiákkal és nyomorúsággal, ismerem a mély sze gény -
séget, a kiszolgáltatottságot, ismerem a segítségnyújtás örömét.
Szakmailag kevesebbet tudtam volna nyújtani a mentálhygiénés
szakember, az egészségügyi menedzserképzésen megszerzett tudá-
som és a szakmát jól ismerő emberek őszinte segítsége nélkül.   

Büszke vagyok arra, hogy az eddig elért fejlődésnek az aktív
részese lehettem. 

Alapvető értékrendem: a becsület, a tisztesség, a kötelesség,
a felelősségvállalás, empátia és szeretet.  

A 2010. évi önkormányzati választásokon „független képviselő
jelöltként” indulok, függetlenként, mert pártnak nem voltam és
nem vagyok a tagja. Megválasztásom esetén csak munkát
ígérhetek. Munkát Tura városa fejlődéséért, a turai emberek élet-
minőségének javulásáért, a köz- és tűzbiztonság erősödéséért,
az egészségügyi ellátás erősítéséért, a szegénység elleni küz de -
lemért. Hiszem, hogy jelentős fejlődést csak közös összefogással
tudunk elérni, olyan összefogással, ahol minden tenni akaró
ember valódi partner! 

Kérem, segítsenek ebben!  
Megtisztelő figyelmüket köszönöm!

korsós attila

öNöKÉRT öNöKKEL

Tisztelt Turai Lakosok!
Kérem, olvassák el bemutatkozó levelemet!

Könczöl Istvánnak hívnak, 1947-ben születtem. Ötven éve Turán
élek, nős vagyok, négy felnőtt gyermekem és két unokám van.
Végzettségeim: gépipari technikus, valamint esztergályos és ács-
állványozó szakképesítés. Politikai Akadémiát végeztem, a
közéletben 1971 óta veszek részt.

Munkám során nagyon sok emberrel beszélgetek, így nagyon
jól ismerem városunk régi és új keletű problémáit. Eddig is
magánemberként, sokat és szeretettel segítettem az embertár-
saimnak, akár magán- vagy közügyekben is. 

Városunknak szüksége van úthálózatra, kultúrközpontra és
nem utolsó sorban gyógyfürdőre. Ezek létrehozását elsősorban
Uniós pályázatokkal elnyerhető pénzekkel kell meg valósítani.
A városüzemeltetést nem az önkormányzati vagyonok el-
herdálásával, hanem környezetkímélő ipartelepítések be vé te -
léből kell megoldani.

Ezek megvalósításában kívánok tevékenyen részt venni, ezért
kérem szavazzanak rám, hogy dolgozhassam Önökért Önökkel.
Azt hiszem, sőt tudom, hogy képviselővé választásom esetén
még többet, tudnék segíteni Önöknek és Városunknak.

könCzöl istVán

Kérem, szavazatukkal adják meg 
a bizalmukat, hogy ezt megtehessem.

Könczöl István 
képviselő-jelölt
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A JoBBIK TURAI öNKoRMÁNYzATI
TESTÜLETI JELöLTJE

Tisztelt Válaszópolgárok!
Pálinkás Sándor vagyok. 1978-ban szület-
tem Hatvanban, azóta Turán élek kisfiammal és fele sé -
gem mel, akivel második gyermekünket várjuk. Testületbe
kerülésem esetén szeretném elérni, hogy Turán jelentősen
javuljon a közbiztonság, a kastély ügyére végre pontot
tenni és hasznosítani, a fiatalokat sportra ösztönözni, a
sportéletet fellendíteni, megszüntetni az illegális fakiter-
melést. A mezőgazdasági életet fellendíteni, a gaz dál ko -
dó kat támogatni. Szeretném visszaállítani a turai iskola
tekintélyét, a gyakorlati kertet újraindítani, hogy a gyerekek
megismerkedjenek a kertészkedéssel, állattartással. A kul-
turális életet jobban fellendíteni, a fiataloknak szórakozási
lehetőséget biztosítani. A turai lakosság érdekében min-
den politikai párt vagy szervezet normális, életrevaló
elképzeléseit támogatni fogom.

Szeretném megköszönni a kopogtatócédulákkal belém
vetett bizalmat, ígérem, hogy megválasztásom esetén

alkut nem tűrően fogok
dolgozni a kitűzött célokért.

Tisztelettel: 
Pálinkás Sándor

pálinkás sánDor

FIdESz – KdNP JELöLTJE 

1969-ben születtem. Iskolai tanulmányaimat Tu -
rán, majd Hatvanban, mint szobafestő szakmun -
kás végezetem. Mai napig is a tanult szakmámban
dolgozom.

1991-ben házasodtam, feleségem Turcsányi Anikó. Házassá-
gunkból két gyermek született Brigitta és Barbara. Gyermekeink a hat-
vani Bajza József Gimnázium tanulói. Rendezett körülmények közt
élünk saját építésű családi házunkban, Zsámboki út  35. szám alatt. 

2004-ben alapító tagja voltam a helyi FIDESZ szervezetnek. Az első
évben, mint alelnök 2005-től elnöki tisztséget töltök be. Tagja vagyok
a Vigyázó Kör Egyesületnek is. 

A turai lakosok megtisztelő bizalmának köszönhetően 2006 őszén
megválasztottak önkormányzati képviselőnek, így részt vehettem a
városunk fejlesztését megalapozó döntések meghozatalában. Több
bizottságnak munkájában is részt vettem. Tagja voltam a Település-
fejlesztési Bizottságnak, a Szociális Bizottságnak, az Ügyrendi Bizott -
ságnak és a Közpénzügyi Bizottságnak. Minden területen igyekeztem
felkészülten közreműködni a feladatok megoldásában, aktívan részt
venni az önkormányzat munkájában. 

Ezúton is szeretném megköszönni eddigi bizalmukat, és kérem, tá-
mogassanak engem és szervezetünk jelöltjeit. Szeretnénk továbbra
is dolgozni városunk fejlődéséért, a közbiztonság megerősítéséért.
Sze retnénk, hogy városunk egy fejlődő, lakható település legyen, hogy
megakadályozzuk a fiatalok elvándorlását. 

Hittel – lendülettel – kitartással.
A választáson a Fidesz KDNP képviselő-jelöltjeként indulok, a Vigyázó

Kör támogatásával. 

Előre köszönöm bizalmukat 
és támogatásukat! 

Sára Tamás

sára taMás

MCF RoMA öSSzEFoGÁS PÁRT
KÉPVISELŐ-JELöLTJE

1971-ben születtem Gödöllőn, 3 gyerme -
kem és 2 uno kám van. Középiskolai tanul-
mányaimat Budapesten a II. Rákóczi Ferenc Gim ná ziumban
végeztem, valamint elvégeztem a Munkaerőpiac tanfo -
lyamot. Munkatársa vagyok a Készenléti Közrendvédelmi
Akciócsoportnak, a Közép-magyarországi Bűnmegelőzés
tagja vagyok, Budapest Erzsébetváros polgárőrség helyi
parancs noka, az Amaro-Khelipo Egyesület cigány ha gyo -
mány őrző tánccsoport alapítója, a helyi cigány önkormány -
zat tagja. A 2010-es cigány önkormányzati választásokon
is indulok az MCF A Magyarországi Cigányok Országos Fó -
ruma színeiben.

1998-óta foglalkozom intenzíven hátrányos hely -
zetűekkel. Szándékom, hogy Tura lakosainak érdekeit
meg védjem, képviseljem, melyért hajlandó vagyok
együtt működni mindenkivel, aki szintén ezt akarja. Tovább -
ra is hiszek abban, hogy a jelenlegi nyomor, nincs te len -
ség, munkanélküliség nem fog sokáig tartani. Ismét
él hetünk egy olyan társadalomban, amely mun kát, kenye -
ret, megélhetést, a kultúra és a sport hozzáférhetőséget
biztosítja mindenki számára. A közösség együttesen,
egymással kommunikálva formálódik szo ros egységgé.

raDiCs Józsefné 

TISzTELT TURAI PoLGÁRoK!
„ Tura mindannyiunké, fejlődni csak összefogás-
sal lehet”

Köszönöm, hogy a 2010. évi önkormányzati vá -
lasz tásokon független képviselőként indulhatok a
Fidesz támogatásával.

Remélem, hogy megválasztásom esetén segíteni tudom Turát az
előbbrejutásban, fejlődésben.

Bízom benne, hogy szakmai tudásom Tura javára válik, pénzügyi,
biztosítási és gazdasági mérnöki végzettségem ki tudom használni
a munkásságom során. Sokan a több éves biztosítási munkám miatt
ismerhetnek városunkban, de a köztudatban még mindig csak a
„szódás lánya” vagyok. 

Fontos számomra, hogy a turai polgárok büszkén mondhassák,
hogy turai lakosok és boldogan, megelégedetten élhessenek
egymás szomszédságában. 

Céljaim a város életében: 
w Az évtizedek óta húzódó kastély önkormányzati hatáskörébe tar-

tozó döntések megoldása.
w A rend- a közbiztonság megerősítése. Az egyre szaporodó

betörések visszaszorítása. 
w Hazánkban különleges adottsággal rendelkező melegvízforrásá-

sunk ésszerű kihasználása. 
w A kisvállalkozások segítése.
w A turai fiatalok kulturális, szociális, sportolási lehetőségének

bővítése, hogy szabadidejüket hasznosan tölthessék. Az iskoláik
befejezése után, turai munkahelyek biztosítása. 

w Az uniós források további kiaknázása útján további útépítések,
fejlesztések folytatása.
Köszönöm megtisztelő figyelmüket, találkozunk október 3.-án.

Seres Erzsébet 
független képviselő jelölt

seres erzséBet 
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FÜGGETLEN KÉPVISELŐ JELöLT

1966-ban születtem Budapesten, több
mint tíz éve élek Turán.

Általános iskolai tanulmányaimat Erdőkertesen
végeztem, majd Budapesten faipari technikumban
végeztem. Turán egy helyi vállalkozónál asztalosként
dolgoztam, ezek után hét évig egy turai benzinkúton
voltam kútkezelő. Saját családi házunkban lakunk
Tura, Tüzér út 20. szám alatt.

Négy gyermekem van, lakásomon családi vál-
lalkozásban üzletet üzemeltettem, ami most átszer -
ve  zés alatt van. Jelenleg a személyvédelemben dol     -
    gozom. A mostani kormány politikájával egyet értek,
de független jelöltként szeretnék az önkormányzat
munkájában tevékenykedni.

Célom a közbiztonság javítása, melynek se gí té -
séhez szakmai hátterem biztosított. Városfejlesztés
kapcsán nagyon sok ismeretségem van, bízom ben -
ne, hogy Tura javára tudom fordítani kapcsolatrend-
szerem – megválasztásom esetén.

Bízom a lakosság támogatásában!
Üdvözlettel: 

Szokol István

szokol istVán

FIdESz – KdNP JELöLTJE 

1949–ben Turán születtem, feleségem
Pászti Veronika Éva, akivel 1973-ban há -
za sodtunk össze. Három gyermekünk szü letett Éva, Lász -
ló és János. Éva lányom élelmiszer ana litikus és kémikus.
Laci fiam a budapesti Siemens-nél dolgozik, mint gé -
pészmérnök. János fiam épületgépész-mér nökként dol-
gozik Diósdon.  

Iskoláimat Turán illetve Gödöllőn végeztem, ott is dol-
goztam a Ganz Árammérőgyárban, mint gépésztechnikus
30 évig, majd a Madách Imre Szakközépiskolában, mint
oktató 5 évig. 1998-tól egyéni vállalkozásba fogtam, igaz
nagyon nehéz időszak volt, de 2009 szeptemberétől
nyugdíjba mentem.

2006 óta FIDESZ-tag vagyok. Amiért rászántam ma gam
képviselői jelölésemre, hogy bekerülésem estén a lakosság
egyetértésével, közreműködésével élhetőbb és jobb sorsra
érdemes kisvárosunkat az igazi fejlődés útján segítsem
munkálkodásommal. A választáson a Fidesz KDNP kép -
viselő-jelöltjeként indulok, a Vigyázó Kör támogatásával.

Előre köszönöm bizalmukat
és támogatásukat!

szira lászló

JoBBIK MAGYARoRSzÁGÉRT 
MozGALoM TURAI öNKoRMÁNYzATI
KÉPVISELŐ-JELöLTJE

Tisztelt Választópolgárok!

Tellér Barbara vagyok. 1989-ben születtem Hatvanban,
azóta Turán élek szüleimmel és testvéreimmel. 

A kö zép iskolát Hatvanban végeztem a Bajza József
Gimnáziumban, majd logisztikai ügyintézői szak ké pe sí -
tést szerez tem a Gróf Batthyány Lajos Szakközépis ko -
lá ban. Tanulmá nyai mat a pásztói Alapítványi Köz gaz dasági
Szak kö zép iskolában tervezem folytatni. A tanulás mel-
lett folyama tos diákmunkán dolgozom a hatvani Bosch
gyárban 3 éve.

Bízom benne, hogy szaktudásommal, kitartásommal,
és fiatalos lendületemmel segíthetek városunkat kelle -
mesebb és biztonságosabb hellyé formálni.

Szeretném megköszönni mindazok bizalmát, akik ko-
pogtatócédulájukkal támogattak.

Tisztelettel:
Tellér Barbara

tellér BarBara

1975-ben születtem, Seres László és Sonkután
Erzsébet harmadik gyermekeként. Turai származású
feleségem tanár, gyesen van 1 éves kislányunkkal.

Szakmám férfi szabó, de jelenleg édesapámmal
dolgozok az általa vezetett helyi motortekercselő
cégben. Munkám során ügyvezetői, munkaügyi teendőket látok el.

A közéletben való részvétel sosem állt távol tőlem, hisz évekig
a helyi művelődési ház hagyományőrző csoportjainak, ifjúsági
klubjának aktív tagja voltam. Családi környezetem is mindig arra
adott példát, hogy mindenkinek lehetőségei, tudása, lelkiismerete
szerint tennie kell lakóközösségéért, közös életminőségünkért.

Fontosnak tartom, hogy olyan tagok legyenek a testületben,
akik látják-tapasztalják a lakosok és a város problémáit. Munkám,
baráti köröm, életkorom révén egy olyan társadalmi réteg érdekeit
is megjeleníteném az önkormányzati életben, melynek képviselete
eddig talán nem volt kellően hangsúlyos.

A városnak fejlődnie kell, olyan gazdásági erőket kell enged-
nünk Tura vonzásába, melyek nem bontják meg a város „falusias”
hangulatát, azonban duzzaszthatják a költségvetés bevételi
oldalát. Tura növekedési lehetőségeit valódi szakembereknek kell
vizsgálnia, mindenféle politikai manővertől mentesen, de a célok
kijelölésénél, a megoldások kiválasztásánál a „józan paraszti” észt
sem szabad nélkülöznünk. Megvalósítható törekvések kellenek, és
Tura lakosságának öntudattal, büszkeséggel kell növekednie.

A politikai generációváltás az együttműködésen alapszik, így
a testületben egyszerre kell jelen lennie a tapasztalatnak és a 
fiatalos lendületnek. Bizakodva és munkára készen várom a
választásokat!

Tisztelettel: Seres Tamás

seres taMás
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A MCF RoMA öSSzEFoGÁS PÁRT
öNKoRMÁNYzATI 
KÉPVISELŐ-JELöLTJE

Itt születtem Turán 1964-ben, 3 gyermekes család -
apa vagyok. Leg kisebb gyermekünk 15 évesen
tavaly novemberben elhunyt. 3 unokám van, akik-
ből merítem az erőt, nekik építjük a jövőt. Vég -
zetségemet 1990-ben sze reztem Vendéglátóipar
Kereskedelmi szakon. 2008-tól Budapesten Erzsé-
betvárosi Polgárőrként tevékenykedem, továbbá a
Készenléti Közrendvé delmi Akciócsoport munka tár -
sa vagyok, valamint személy- és vagyonőr. 

Képviselő-testületi tagként szándékom Tura La -
kosságának érdekképviselete közös céljaink meg-
valósításában.

Indulok a Cigány Kisebbségi Önkormányzat
2010-es választásán is az MCF Roma Magyar or -
szági Cigányok Országos Fóruma színeiben. Célom
a Cigány Kisebbség Képviselete közös döntés
alapján, életvitelük jobbá tétele.

Tisztelettel:
Vidák Sándor

ViDák sánDor
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FIdESz – KdNP JELöLTJE

42 éves vagyok, születésem óta Turán élek. Az
általános iskolát Turán, utána Budapesten köz -
lekedés-gépészetet végeztem. Jelenleg  egy
építőipari céget vezetek családi vállalkozásban.

Feleségemmel, aki 16 éve a turai termelőszövetkezet  tagja,
együtt neveljük két gyermekünket, rendezett családi körül mé -
nyek között, családi házunkban. 

Fiam 19 éves, felsőfokú banki szakügyintéző szakot végzi és
a Rendőrtiszti Főiskolára készül. A kislányom 7 éves, máso -
dikos általános iskolás. 

Több mint egy éve a turai FIDESZ csoport alelnöke vagyok. 
Megválasztásom esetén szeretném segíteni Tura lendületes

fejlődését, a közbiztonság javítását, a vállalkozói, munkahely -
teremtési lehetőségek bővítését.    

Köszönöm Szendrei Ferenc Polgármester Úrnak, hogy támo-
gatta jelölésemet és kérésemre javítottak a Cinka Panna és a Haj -
nal u. végén a feljáró állapotán. Feladatomnak tekintem, hogy
Tura ezen részén is javuljanak az életkörülmények! Bízom benne,
hogy megválasztásom esetén továbbra is együtt tudunk gondo-
lkodni, dolgozni Tura fellendítésén, hittel, kitartással, becsülettel!
A választáson a Fidesz KdNP képviselő-jelöltjeként indulok,

a Vigyázó Kör támogatásával. 
Előre köszönöm bizalmukat 

és támogatásukat!

Tisztelettel: Vidák Bertalan

ViDák Béla Bertalan

A JoBBIK öNKoRMÁNYzATI 
KÉPVISELŐ-JELöLTJE

Tisztelt Választópolgárok!
Tóth-Miklós Tamás (Szige) vagyok, 35 éves,
születésem óta turai lakos. Eddig különböző telekommuniká-
ciós cégeknél dolgoztam szoftverfejlesztő mérnökként. 

Tura rendkívül jó adottságokkal rendelkező település, tu-
raiként én is kötelességemnek érzem az adott lehetőségek
minél jobb kiaknázását, új lehetőségek felderítését. Úgy
érzem, hogy egy elkötelezett, lelkiismeretes testület tag-
jaként, amely megalkuvást nem tűrően városunk fejlődését,
fellendülését szolgálja én is tudnék tenni azért, hogy az utóbbi
években tapasztalható lendület ne törjön meg. Szeretném,
ha Tura városi rangja ellenére nem csak a környék ’legnagyobb
faluja’ lenne, szeretném ha városunk mindannyiunknak
kellemes otthonként szolgálna. Megválasztásom esetén min-
den Turáért tenni vágyó társammal együttműködve szeretném
elérni, hogy településünk lehetőségeit a lehető legjobban ki-
használva ez sikerüljön.

Fontosnak tartom továbbá a lakosság meghallgatását és
folyamatos tájékoztatását az őket érintő döntésekről, és a
döntések hátteréről, hiszen mindez értünk történik.

Tisztelettel,
Tóth-Miklós Tamás

(Szige)

tótH-Miklós taMás 

TISzTELT VÁLASzTóPoLGÁRoK!

Tóth László vagyok (bár sokan csak Lulu néven
ismernek), 37 éves, születésem óta Turán
élek. Nős vagyok, egy kislány édesapja, akit
feleségemmel nevelünk.

Szakmai tapasztalataimat tekintve kisebb kitérők után 11
évig a Sony gödöllői gyárában dolgoztam termelésirányítási
területen, mérnökségen, majd hosszú ideig a beszerzésen.
Jelenleg az SCA nagykátai csomagolóanyag gyárában dolgo-
zom értékesítési koordinátorként. Munka mellett az Óbudai
Egyetem villamosmérnöki karának végzős hallgatója vagyok. 

Négyévente megpezsdül a helyi demokrácia. A választók
véleményt mondanak a város vezetőinek eddigi munkájáról.
Megerősítenek, vagy új embereknek szavaznak bizalmat.
Eljött az idő, hogy beszámoljon az, aki eddig is képviselő volt.
Eljött a lehetőség, hogy megméresse magát az, aki úgy gon-
dolja, ő többet tudna tenni a településéért, az itt élőkért.

Én úgy gondolom, a képviselőnek hármas szerepe van: tá-
mogatni, részfeladatot átvállalni és ellenőrizni!

Támogatnia kell a településért folyó munkát, a közös célok-
ban erősítenie kell a polgármestert. Szakmája, tapasztalata,
emberi képességei szerint vállaljon szerepet az önkormány -
zati bizottságokban, hogy azok szakszerűen hozzák meg dön-
téseket, valamint legyen a jó erkölcs és a törvényesség
kö vete, hogy mindez városunk érdekében történjen.

Ha egyetértenek velem, 
kérem támogassanak szavazatukkal!

tótH lászló
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TURA VÁROS HELYI VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁGA ÁLTAL NYILVÁNTARTÁSBA VETT 
JELÖLTEK ÉS JELÖLŐ SZERVEZETEK

POLGÁRMESTER-JELÖLT

JELÖLT NEVE JELÖLŐ SZERVEZET LAKCÍM

Szendrei Ferenc Független Tura, Szegfű u. 18.

EGYÉNI LISTÁS TELEPÜLÉSI KÉPVISELŐ-JELÖLTEK

JELÖLT NEVE JELÖLŐ SZERVEZET LAKCÍM

Baranyi Miklós Független Tura, Fráter L. u. 17.
Békési István Független Tura, Radnóti u.4.
Bényi Rita Független Tura, Temető köz 9.
Borsósné dr. Vészi Zsuzsánna Független Tura, Szent I. út 81.
Darnyik Árpád Vendel Független Tura, Galgahévízi út 20.
Demény László Független Tura, Nyárfa u.23.
Gregori Ákos Független Tura, Galgahévízi út 54.
Horák Mária Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, Kereszténydemokrata Néppárt Tura, Rákóczi út 129.
Hublik Tamás Jobbik Magyarországért Mozgalom Tura,Tüzér u.58.
Jenei Csabáné Független Tura, Katona u.17.
Juhász Sándor Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, Kereszténydemokrata Néppárt Tura, Rákóczi út 133.
Kálna Tibor Gábor Vigyázó Kör Egyesület Turáért Tura, Dózsa Gy. út 1.
Korsós Attila Független Tura, Elnök u. 6.
Könczöl István Magyar Szocialista Párt Tura, Zsámboki út 5.
Lendvai Mártonné Független Tura, Sport u.1
Lukács István Független Tura, Rákóczi út 67.
Marosvölgyi János Független Tura, Kossuth L. út 20.
Pálinkás Ildikó Független Tura, Zsámboki út 16.
Pálinkás Sándor Jobbik Magyarországért Mozgalom Tura, Tüzér u.55.
Radics Józsefné MCF Roma Összefogás Párt Tura, Cinka Panna u.17.
Sára Tamás Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, Kereszténydemokrata Néppárt Tura, Zsámboki út 35.
Seres Erzsébet Független Tura, Kossuth L. út 141.
Seres Tamás Független Tura, Rákóczi út 116.
Szira László Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, Kereszténydemokrata Néppárt Tura, Éva u. 3.
Szokol István Független Tura, Tüzér u.20.
Tellér Barbara Jobbik Magyarországért Mozgalom Tura, Kenderföld u.20.
Tóth László Független Tura, Régi vásár tér 11.
Tóth-Miklós Tamás Jobbik Magyarországért Mozgalom Tura, Köztársaság u.17. 
Vidák Béla Bertalan Fidesz-Magyar Polgári Szövetség, Kereszténydemokrata Néppárt Tura, Tárogató u.3.
id.Vidák Sándor MCF Roma Összefogás Párt Tura, Tavasz u.12.

KISSEBBSÉGI ÖNKORMÁNYZATI JELÖLTEK

JELÖLT NEVE JELÖLŐ SZERVEZET LAKCÍM

Csollák Rudolf „LUNGO DROM” Tura, Nyár u.5.
Farkas Zsolt „LUNGO DROM” Tura, Nyár u.2.
Kanalas Gusztávné „RO-MA” Dány, Akácfa út 40.
Kanalas József „RO-MA” Dány, Akácfa út 34.
Kanalas Krisztina „RO-MA” Dány, Akácfa út 40.
Kanalas Norbert „RO-MA” Dány, Akácfa út 8.
Kolompár József „LUNGO-DROM” Tura, Hajnal u.28.
Rácz Jenő „LUNGO-DROM” Tura, Hajnal u.21.
Radics István „LUNGO-DROM” Tura, Határ u. 5.
Radics Józsefné „MCF” Tura, Cinka Panna u.17.
Solymosi Imre „LUNGO-DROM” Budapest, Aschner Lipót tér 5.
Szénási Máté „MCF” Tura, Tavasz u.5.
Vidák Attila „LUNGO-DROM” Tura, Vörösmarty u.37.
I. Vidák Sándor „MCF” Tura, Tavasz u.12.
Vidák Sándor „MCF” Tura, Tavasz u.12.
Vidák Szabolcs „LUNGO-DROM” Tura, Tárogató u.7.
Mészáros József „KILIKIA” Tura, Aradi V. u.31.
Mészáros Józsefné „KILIKIA” Tura, Aradi V.u.31.
Mészárosné Sánta Tímea „KILIKIA” Tura, Régi vásár tér 12.
Dr. Serkisian Szeván Simon „KILIKIA” Budapest, Vajda János u.14. 

NYILVÁNTARTÁSBA VETT HELYI JELÖLŐ SZERVEZET

Vigyázó Kör Egyesület Turáért Tura, Bartók Béla tér 3. 
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